

АВТОРЫ/AUTHORS



Аникина Ирина Дмитриевна, д. э. н., доцент, зав. кафедрой корпоративных финансов и банковской деятельности Волгоградского государственного университета

Irina D. Anikina, Doctor of Economics, associate professor, Head of the corporate finances and banking department, Volgograd State University

(e-mail: anikina@volsu.ru)



Балакин Владимир Владимирович, к. ю. н., доцент, вед. науч. сотр. Центра международно-правового и законодательного регулирования финансовых рынков НИФИ

Vladimir V. Balakin, Cand. Sc. (Law), Associate Professor, Leading Research Fellow of the Center of international legal and legislative regulation of the financial markets, Financial Research Institute

(e-mail: 89854760403@mail.ru)



Блохин Андрей Алексеевич, д. э. н., зам. директора Департамента бюджетной политики и методологии Минфина России

Andrey A. Blokhin, Doctor of Economics, deputy director of the Budgetary policy and Methodology Department of the Ministry of Finance of the Russian Federation

(e-mail: andraleks@rambler.ru)



Головачев Сергей Сергеевич, аспирант кафедры международных валютно-финансовых отношений НИУ ВШЭ

Sergey S. Golovachev, Post-Graduate Student of the International Finance Department, National Research University Higher School of Economics

(e-mail: serg_golovachev@mail.ru)



Грищенко Лев Леонидович, магистр менеджмента, экономист
планово-экономического отдела группы компаний «ВКТ»

Lev L. Grishenko, master of sciences in management, economist
of the planned- economic department, Group of VKT companies
(e-mail: Lev_spartak@mail.ru)



Гукова Альбина Валерьевна, д. э. н., проф., директор Института
дополнительного образования Волгоградского государственного
университета

Albina V. Gukova, Doctor of Economics, professor, director of LLL
Institute, Volgograd State University
(e-mail: gukova@volsu.ru)



Жуков Павел Евгеньевич, к. э. н., доцент кафедры «Финансовый
менеджмент» Финансового университета при Правительстве РФ

Pavel E. Zhukov, PhD (Economics), Associate Professor of the
Financial Management Department, the Financial University under
the Government of the Russian Federation
(e-mail: joukov@rambler.ru)



Запатрина Ирина Викторовна, д. э. н., проф. кафедры финансов
Киевского национального торгово-экономического университета

Irina V. Zapatrina, Doctor of Economics, Professor of Department
of Finance, Kiev National University of Trade and Economy
(e-mail: irina.zapatrina@gmail.com)



Каурова Наталья Николаевна, к. э. н., доц. кафедры «Финансовый
менеджмент» Финансового университета при Правительстве РФ,
начальник отдела организации продвижения и продаж Управления
корпоративных клиентов и малого бизнеса Сбербанка России

Natalya N. Kaurova, PhD (Economics), Associate Professor, Financial
University under the Government of the Russian Federation, Head
of Promotion and Sales, Corporate and Small Business Department
of the Sberbank of Russia
(e-mail: Kaurova.Natalia@gmail.com)



Кизимов Андрей Сергеевич, к. э. н., государственный советник РФ 3-го класса, Минфин России

Andrey S. Kizimov, PhD (Economics), State Advisor of the Russian Federation third class, the Ministry of Finance of the Russian Federation

(e-mail: p1509_ka@minfin.ru)



Киров Александр Владимирович, д. э. н., доцент кафедры корпоративных финансов и банковской деятельности Волгоградского государственного университета

Alexander V. Kirov, Doctor of Economics, associate professor, Professor of the corporate finances and banking department, Volgograd State University

(e-mail: kfbd@volsu.ru)



Кузьмина Надежда Александровна, к. э. н., советник государственной гражданской службы РФ 2-го класса, Минфин России

Nadezhda A. Kuzmina, PhD (Economics), Advisor to the State Civil Service of the Russian Federation second class, the Ministry of Finance of the Russian Federation

(e-mail: nadinka.21@mail.ru)



Лесных Юлия Георгиевна, д. э. н., доцент кафедры финансов Института экономики и управления Северо-Кавказского федерального университета

Yuliya Yu. Lesnikh, Doctor of Economics, associate Professor of Finance, Institute of Economics and Management of the North Caucasian Federal University

(e-mail: lesnih-u@mail.ru)



Малкина Марина Юрьевна, д. э. н., проф., зав. кафедрой «Теория экономики» Нижегородского государственного университета им. Н. И. Лобачевского — Национального исследовательского университета

Marina Yu. Malkina, Doctor of Economics, professor, head of chair «The theory of economics», Lobachevsky State University of Nizhni Novgorod — National Research University

(e-mail: mmuri@yandex.ru)



Медведева Ольга Васильевна, к. э. н., вед. науч. сотр. Центра финансовой политики НИФИ
Olga V. Medvedeva, PhD (Economics), Leading Research Fellow, Financial Policy Center, Financial Research Institute
(e-mail: olgavasmed@gmail.com)



Минаков Андрей Владимирович, д. э. н., проф. кафедры бухгалтерского учета и аудита Московского университета Министерства внутренних дел России
Andrey V. Minakov, Doctor of Economics, Professor of Accounting and Auditing Moscow University Ministry of Internal Affairs of Russia
(e-mail: minakov-info@yandex.ru)



Овсянников Лев Николаевич, к. э. н., вед. науч. сотр. Центра международных финансов НИФИ
Lev N. Ovsyannikov, PhD (Economics), Leading Research Fellow, International Finance Center, Financial Research Institute
(e-mail: lovsyannikov@nifi-gumf.ru)



Петрова Галина Владиславовна, д. ю. н., проф., руководитель Центра международно-правового и законодательного регулирования финансовых рынков НИФИ
Galina V. Petrova, doctor of jurisprudence, professor, head of the Center of international legal and legislative regulation of the financial markets, Financial Research Institute
(e-mail: galina.v.petrova@mail.ru)



Полежарова Людмила Владимировна, к. э. н, заместитель начальника Отдела налогообложения прибыли организаций Департамента налоговой и таможенно-тарифной политики Минфина России, член Международной налоговой ассоциации (IFA)
Lyudmila V. Polezharova, PhD (Economics), Deputy Head, Department of Taxation of Corporate Profits, Ministry of Finance of the Russian Federation, member of International Fiscal Association
(e-mail: mila-minfin@mail.ru)



Рыкова Инна Николаевна, д. э. н., проф., заместитель директора НИФИ

Inna N. Rycova, Doctor of Economics, professor, Deputy director, Financial Research Institute
(e-mail: rycova@yandex.ru)



Скакунова Мария Владимировна, референт государственной гражданской службы РФ 3-го класса, Минфин России

Mariya V. Skakunova, Referent State Civil Service of the Russian third class, the Ministry of Finance of the Russian Federation
(e-mail: masha9512@mail.ru)



Стерник Сергей Геннадьевич, д. э. н., проф., заместитель директора НИФИ, руководитель Центра бюджетной политики НИФИ

Sergey G. Sternik, Doctor of Economics, professor, Deputy Director, Head of the Center of the Budgetary Policy, Financial Research Institute
(e-mail: sgs728@mail.ru)



Сухарев Олег Сергеевич, д. э. н., проф., вед. научн. сотр. Института экономики РАН

Oleg S. Sukharev, Doctor of Economics, professor, Leading Research Fellow, Institute of Economy RAS
(e-mail: o_sukharev@list.ru)



Тулинова Надежда Викторовна, мл. науч. сотр. Центра бюджетной политики НИФИ

Nadezhda V. Tulinova, Junior Researcher of the Center of the Budgetary Policy, Financial Research Institute
(e-mail: nadezda.tulinova@gmail.com)



Федосеева Вероника Анатольевна, аспирант кафедры финансов, кредита и биржевого дела Пермского государственного национально-исследовательского университета

Veronica A. Fedoseyeva, Post-Graduate Student Chairs of the finance, the credit and exchange business, the Perm state national-research university
(e-mail: fedver@rambler.ru)



Эльканов Рустам Ханафиевич, к. э. н., Министр финансов Карачаево-Черкесской Республики

Rustam H. Elkanov, PhD (Economics), Minister of Finance of the Karachaevo-Circassian Republic
(e-mail: elkanov.rustam@yandex.ru)



Яременко Игорь Александрович, гл. специалист-эксперт Департамента бюджетной политики и методологии Минфина России, мл. науч. сотр. Центра бюджетной политики НИФИ

Igor A. Yaremenko, Chief Specialist-Expert of the Budgetary policy and Methodology Department of the Ministry of Finance of the Russian Federation, Junior Researcher, Center of the Budgetary Policy, Financial Research Institute
(e-mail: yaremenkoia@ya.ru)